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新疆天业（集团）有限公司组建于1996年7⽉，是⼯农商⼀体化的⼤型国有企业。天业集团控股的新疆天业股份有限公司于1997年
6⽉在上海交易所上市、新疆天业节⽔灌溉股份有限公司于2006年2⽉在⾹港成功上市。天业集团所属产业涉及热电、化⼯、电⽯、⽔
泥、节⽔器材、现代农业、塑料制品、矿业及现代商贸、现代物流等多个领域。

天业集团发扬“团结、奉献、拼搏、创新”的企业精神，通过⼆⼗多年的发展，形成了140万吨聚氯⼄烯树脂、100万吨离⼦膜烧
碱、215万吨电⽯、400万吨新型⼲法电⽯渣制⽔泥、180万千⽡热电、20万吨1,4-丁⼆醇、95万吨⼄⼆醇和600万亩节⽔器材⽣产能
⼒，拥有国家认定的企业技术中⼼、国家节⽔灌溉⼯程中⼼、博⼠后科研⼯作站和氯碱化⼯国家地⽅联合⼯程研究中⼼等国家级⾼⽔平
研发平台。

天业集团产品——农⽤地膜、节⽔器材、PVC管材、聚氯⼄烯树脂、烧碱获得新疆名牌产品称号；节⽔微灌标准体系标准项⽬获中
国标准创新贡献奖；天业集团研发的西部⼲旱地区节⽔技术及产品开发项⽬、节⽔滴灌技术创新⼯程项⽬、聚氯⼄烯专⽤树脂系列产品
的开发与产业化⽰范项⽬、⾼纯/超⾼纯化学品精馏关键技术与⼯业应⽤荣获国家科技进步⼆等奖。2014年，集团荣获⾸届“兵团质量
奖”。集团承担的863计划重点项⽬——膜下滴灌⽔稻亩产已达836.9公⽄。天业灌溉系统在国内外已累计推⼴近8000多万亩，并成功⾛
向世界17个国家。天业节⽔灌溉技术国际科技合作基地成为国家级节⽔灌溉技术国际科技合作基地，膜下滴灌节⽔灌溉⼯程项⽬荣获第
三届中国⼯业⼤奖表彰奖。

天业集团连续多年进⼊中国企业500强、中国制造业500强，是全国第⼀批循环经济试点企业、国家技术创新⽰范企业、全国科普
教育基地、循环经济教育⽰范基地和资源节约型、环境友好型企业创建试点企业，先后荣获全国国有企业“四好”领导班⼦先进集体、
全国“五⼀劳动奖状”、全国循环经济⼯作先进单位、中国⼯业⾏业履⾏社会责任五星级企业、全国⼯业品牌培育⽰范企业、国家知识
产权战略实施⼯作先进集体、制造业信息化科技⼯程应⽤⽰范企业、全国两化融合管理体系贯标试点企业、中国学习型组织优秀单位、
国家技能⼈才培育突出贡献企业奖、全国专业技术⼈才先进集体、全国绿化模范单位、第⼆届中国质量奖提名奖、全国模范劳动关系和
谐企业、全国脱贫攻坚先进集体。2016年12⽉11⽇，天业集团荣获第四届中国⼯业⼤奖。�
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Xinjiang Tianye (Group) Co., Ltd. was established in July 1996 as a large state-owned 

enterprise integrating industry, agriculture and commerce. Xinjiang Tianye Co., Ltd., 

controlled by Tianye Group, was listed on the Shanghai Stock Exchange in June 1997, and 

Xinjiang Tianye Water-Saving Irrigation System Co., Ltd. was successfully listed on the Hong 

Kong Stock Exchange in February 2006. The industries of Tianye Group cover multiple fields 

such as thermal power, chemical industry, calcium carbide, cement, water-saving equipment, 

modern agriculture, plastic products, mining, modern commerce, and logistics.

Adhering to the enterprise spirit of "unity, dedication, dedication, and innovation", Tianye 

Group has developed for more than 20 years and has formed a production capacity of 1.4 

million tons of PVC resin, 1 million tons of ion membrane caustic soda, 2.15 million tons of 

calcium carbide, 4 million tons of new dry method carbide slag for cement production, 1.8 

million kilowatts of thermal power, 200,000 tons of 1,4-butanediol, 950,000 tons of ethylene 

glycol and 400,000 hectare of water-saving equipment. It has national-level high-level R&D 

platforms such as an enterprise technology center recognized by the state, a national water-

saving irrigation engineering center, a post-doctoral research station and a national-local joint 

engineering research center for Chlor-alkali chemical industry.

Tianye Group's products such as agricultural film, water-saving equipment, PVC pipes, PVC 

resin, and caustic soda have been awarded the title of Xinjiang Famous Brand Products. Its 

water-saving micro-irrigation standard system project won the China Standard Innovation 

Contribution Award. Projects developed and industrialized by Tianye Group such as western 

drought-prone area water-saving technology and product development, water-saving drip 

irrigation technology innovation project, development and industrialization demonstration 

project of PVC special resin series products, and key technology and industrial application of 

high-purity/ultra-pure chemical products have won the second prize of national scientific and 

technological progress award. In 2014, the group won the first "Corps Quality Award". The 

group's 863 Plan key project - the yield per mu of rice under sub-membrane drip irrigation has 

reached 836.9 kilograms. Tianye irrigation system has been promoted in more than 17 

countries worldwide, covering nearly 80 million mu. Tianye Water-Saving Irrigation 

Technology International Science and Technology Cooperation Base has become a national-

level international science and technology cooperation base for water-saving irrigation 

technology. Its sub-membrane drip irrigation water-saving irrigation engineering project won 

the third China Industrial Award Commendation Award.

Tianye Group has been listed in the China Top 500 and China's Top 500 Manufacturing 

Enterprises for many consecutive years. It is one of the first batch of pilot enterprises for 

circular economy in China, a national-level demonstration enterprise for technological 

innovation, a national-level science popularization education base, a demonstration base for 

circular economy education and resource-saving and environment-friendly enterprise creation 

pilot enterprise. It has won the Advanced Collective of National State-Owned Enterprise 

"Four Good" Leadership Team, National "May 1st Labor Medal", National Advanced Unit for 

Circular Economy Work, Five-Star Enterprise for Fulfilling Social Responsibility in China's 

Industrial Industry, National Industrial Brand Cultivation Demonstration Enterprise, National 

Advanced Collective for Implementation of National Intellectual Property Strategy, 

Manufacturing Informationization Science and Technology Engineering Application 

Demonstration Enterprise, National Pilot Enterprise for Integration of Informatization and 

Industrialization Management System, Excellent Unit of China Learning Organization, 

Outstanding Contribution Enterprise Award for National Skilled Talents Cultivation, National 

Advanced Collective of Professional and Technical Talents, National Greening Model Unit, 

Nomination Award of the Second China Quality Award, National Model Enterprise for 

Harmonious Labor Relations, and National Advanced Collective for Poverty Alleviation. On 

December 11, 2016, Tianye Group won the fourth China Grand Award for Industry.
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